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PROTOKÓŁ NR V/15 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 23 kwietnia 2015 r.  
 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1420 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 19 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu i Andrzej Siwy - etatowy Członek Zarządu oraz dyrektorzy wydziałów 
Starostwa Powiatowego. 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. Lista 
obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c)przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 marca 2015 r. 

2. Ocena stanu sanitarnego w Powiecie Goleniowskim. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

3.Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) przyjęcia sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2014, 
b) przyjęcia sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 

finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2014, 
c) uchwalenia Programu Polityki Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-

2020, 
d) przyjęcia darowizny nieruchomości od Gminy Goleniów na rzecz Powiatu 

Goleniowskiego, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy,  

f) powołania doraźnej Komisji Statutowej ds. przygotowania projektu Statutu 

Powiatu Goleniowskiego, 

g) powierzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia zadań Powiatu Goleniowskiego  

z zakresu edukacji publicznej, 

h) udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska. 

4.Blok informacyjny: 
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

5.Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

6.Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

7.Zamknięcie obrad.  
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III. Przebieg posiedzenia 
 
Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia V sesji Rady 
Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, 
dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych, Komendanta Straży 
Pożarnej i Policji, Inspektora Sanitarnego oraz prasę.  
 
Ad 1.b. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.   

Starosta Tomasz Kulinicz zaproponował wprowadzenie do pkt 3 g) projektu uchwały  

w sprawie powierzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia zadań Powiatu 

Goleniowskiego z zakresu edukacji publicznej i do pkt 3 h) projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku 

Starosty T. Kulinicza w sprawie wprowadzenia powyższych projektów uchwał do 

porządku posiedzenia sesji, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Sesję rozpoczęto od wręczenia przez Starostów Tomasza Kulinicza i Tomasza 

Stanisławskiego pucharów i medali uczestnikom XIV Wojewódzkich Igrzysk Sportowo-

Rekreacyjnych Ludowych Zespołów Sportowych Samorządów Powiatowych, które 

odbyły się 11 kwietnia 2015 roku w Stargardzie Szczecińskim pod patronatem 

Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego, Prezydenta Stargardu Szczecińskiego 

i Starosty Powiatu stargardzkiego . Powiat Goleniowski w konkurencji siatkówki kobiet i 

sztafety pływackiej reprezentowali uczniowie Zespołu Szkół nr 1 w Goleniowie, którzy 

zdobyli odpowiednio trzecie i drugie miejsce. Opiekunem zawodników jest Weronika 

Marcelewicz. W kategorii wieloboju VIP Powiat Goleniowski reprezentował Członek 

Zarządu Powiatu Andrzej Siwy i radny Kazimierz Lembas. 

Starosta Tomasz Kulinicz podziękował za udział w igrzyskach i wsparcie radnemu 

Kazimierzowi Lembasowi, członkowi zarządu Andrzejowi Siwemu, pani dyrektor ZS nr 1 

w Goleniowie Małgorzacie Wojtysiak i radnemu Sylwestrowi Górznemu.   

Ad 1.c. Przewodniczący Rady, K. Ziemba, poinformował, że protokół z IV sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie z dnia 26 marca 2015 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

 

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z IV sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 26 marca 2015 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.    
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Ad 2. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił materiał dotyczący oceny stanu sanitarnego  

w Powiecie Goleniowskim, który stanowi zał. nr 3 do protokołu.    

Ad 2.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że materiał dotyczący oceny stanu 

sanitarnego w Powiatu Goleniowskiego był omawiany na posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w dniu 8 kwietnia 2015 r. i został przez Zarząd pozytywnie oceniony.    

Ad 2.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał.  
 
Radna Łucja Kotwicka - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony materiał. 

Radny Wojciech Włodarczyk podziękował pani Bożenie Marcinkowskiej Państwowemu 

Powiatowemu Inspektorowi Sanitarnemu w Goleniowie za bardzo dobrą współpracę ze 

Szpitalem Rejonowym w Nowogardzie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem materiału 

dotyczącego oceny stanu sanitarnego w Powiacie Goleniowskim, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad 3.a. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2014, który stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   
 
Radna Łucja Kotwicka - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2014, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 19 radnych.   

UCHWAŁA NR V/35/14 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Ad 3.b. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2014, który stanowi zał. nr 6 do 

protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   
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Radna Łucja Kotwicka - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2014, Rada głosowała jednogłośnie, 

w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR V/36/15 stanowi zał. nr 7 do protokołu.    

Ad 3.c. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu Polityki Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2020, który stanowi 

zał. nr 8 do protokołu. Starosta poinformował, że w ramach autopoprawki Zarządu 

Powiatu zostało zmienione uzasadnienie do projektu uchwały, które spowodowane jest 

zmianą ustawy. Projekt uchwały wraz z autopoprawką stanowi zał. nr 9 do protokołu.         

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   
 
Radna Łucja Kotwicka - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Radna Danuta Faryniarz stwierdziła, że przedstawiony Program Polityki Rozwoju Powiatu 

Goleniowskiego nie był konsultowany, a powinien i informowanie społeczeństwa to jest to, co 

samorząd powinien zrobić tworząc strategię. Zdaniem radnej należało dać możliwość 

wypowiedzenia się mieszkańcom powiatu w sprawach dla nich ważnych, a taką sprawą jest 

opracowanie strategii. Ponadto radna powiedziała, że nie przyjmuje tłumaczenia, że 

informacja  

o konsultacjach znajdowała się na facebooku i na stronie powiatu, ale niedawno została 

usunięta, ponieważ nie jest to prawdą. Informacja ta nie mogła być usunięta, gdyż powinna 

stanowić komplet ze zgłoszonymi przez mieszkańców postulatami i uwagami, do których 

należało się odnieść w terminie 30 dni i upublicznić to w formie raportu. Zdaniem radnej 

śmiesznym tłumaczeniem jest to, że informacja ta została usunięta po to, aby nie 

wprowadzała ludzi w błąd. Dlatego radna zapytała, dlaczego więc umieszczane są różnego 

rodzaju inne informacje na stronie powiatu, np. „o Cyrku Zalewskiego” i o innych mniej 

ważnych wydarzeniach. Radna dodała, że dopiero przed dwoma dniami pojawiła się na 

stronie powiatu niekompletna informacja dotycząca rzekomych konsultacji, ale bez 

końcowego raportu  

i z błędem, dotyczącym daty konsultacji, których nie było. Zdaniem radnej w sposób żenujący 

uzyskano trzy wypełnione formularze z rzekomo przeprowadzonych konsultacji i załączono 

je do projektu uchwały, o czym radna dowiedziała się bezpośrednio od osoby, która taki 
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formularz wypełniła i jest gorąco zażenowana formą, w jaki sposób zaangażowano tę osobę 

do wypełnienia tego formularza, co powinno się odbyć w ramach konsultacji społecznych. Ale 

i te uwagi mieszkańców nie zostały poddane analizie przez zespół ds. opracowania Programu 

Polityki Rozwoju Powiatu Goleniowskiego, ponieważ takiego zespołu w zasadzie nie ma. 

Program Polityki jest wierną kopią Strategii Rozwoju Powiatu, dlatego zdaniem radnej równie 

dobrze można by było podjąć uchwałę w sprawie uchwalenia kopii strategii. Radna 

powiedziała, że nie może się zgodzić, aby ten sam projekt był uchwalony dwiema innymi 

uchwałami: jedna to kierunki pracy Zarządu Powiatu na lata 2014-2020  

i wierna jego kopia, która ma zostać zatwierdzona uchwałą w sprawie uchwalenia Polityki 

Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2020. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

radna powiedziała, że nie chce brać udziału w uchwalaniu bylejakości i będzie głosować 

przeciw tak powstałemu Programowi Polityki Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 

2014-2020,  

w którym mieszkańcy powiatu nie mieli nic do powiedzenia. 

Radny Kazimierz Lembas zwrócił uwagę, że w programie na str. 51 w punkcie dotyczącym 

poprawy jakości świadczonych usług medycznych brakuje jakiegokolwiek zapisu, że na 

terenie Powiatu Goleniowskiego funkcjonują dwa szpitale i w tym punkcie zdaniem radnego 

powinien zostać wpisany funkcjonujący Szpital Rejonowy w Nowogardzie. Natomiast na str. 

74  

w zakresie kultury i sportu brak jest wymienionych dużych imprez sportowych i kulturalnych 

organizowanych  

w Nowogardzie.  

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że część zaproponowanych zmian w zakresie 

konsultacji zostało wpisanych do projektu programu. Jednocześnie Starosta zwrócił uwagę, że 

to nie jest opracowywany nowy dokument. W związku ze zmianą ustawy Zarząd chciał 

dostosować dokument do zapisów nowej ustawy, praktycznie nie zmieniając jego treści 

merytorycznej. Przy ocenie kierunkowych działań Zarządu Powiatu tj. strategii, która 

planowana jest na II półrocze 2015 r. i wtedy wszystkie uwagi radnych i mieszkańców 

powiatu zostaną przez zespół rozpatrzone i naniesione. Starosta dodał, że podobny model 

został zastosowany przy tworzeniu byłej strategii, kiedy w skład zespołu ds. jej opracowania 

zostali powołani radni, pracownicy Starostwa i dyrektorzy jednostek. Starosta powiedział, że 

informacja  

o przeprowadzonych konsultacjach została uzupełniona i umieszczona na stronie powiatu, 

choć wcześniej informacja ta została ze strony zdjęta. Nie należy doszukiwać się w tym 

działaniu drugiego dna, bo nie ma tu żadnych podtekstów i również dlatego informacja  

o przeprowadzonych konsultacjach została uzupełniona, choć radna D. Faryniarz zarzuca, że 

konsultacji społecznych nie było. Starosta stwierdził, że ostatecznie nie wie, czy konsultacje 

zostały przeprowadzone. Ponadto Starosta dodał, że część wniosków, które były składane  

w ramach konsultacji zostały ujęte, ponieważ część imprez, które wcześniej były wpisane 

przy tworzeniu projektu strategii jeszcze nie funkcjonowała na rynku, np. nie było maratonu 

MTB. Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta zwrócił się do radnych z prośbą  

 o zaakceptowanie zmiany nazwy tego dokumentu zgodnie z przepisami, by w drugiej 
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połowie br. wspólnie rozpocząć pracę nad zmianą Programu Rozwoju Powiatu 

Goleniowskiego.      

Radna Teresa Chodyko poprosiła o wyjaśnienie, czego dotyczą wykresy słupkowe na str. 30, 

na której podane są wyniki ankietowe, gdzie brak jest legendy. Zapytała, czy tam są podane 

procenty, czy osoby.   

Starosta Tomasz Kulinicz poprosił Dyrektora Wydziału Inwestycji i Rozwoju Łukasza Mituły  

o udzielenie odpowiedzi na zadane pytanie. 

Dyrektor WIR Łukasz Mituła odpowiedział, że jeżeli dobrze pamięta, to w słupkach podana 

jest ilość osób biorących udział w ankiecie.   

Radna Danuta Frayniarz  odniosła się do wcześniejszej wypowiedzi Starosty i powiedziała, że 

to co mówi Starosta T. Kulinicz jest przykre i nie polega na prawdzie. Starosta, jako osoba 

funkcyjna, stojąca na czele samorządu powiatowego powinien być zorientowany, czy 

konsultacje były, czy ich nie było. Konsultacje społeczne to jest fundament stworzenia 

dokumentu, jakim jest Program Polityki Rozwoju Powiatu Goleniowskiego. Ponadto radna 

dodała, że żadne uwagi mieszkańców nie zostały uwzględnione w tym dokumencie, a 

pojawiły się tylko po to, aby zaciemnić obraz sytuacji i stworzyć pozory poprawności. Radna 

stwierdziła, że konsultacji społecznych nie było, a trzem osobom zostały wręczone do rąk 

formularze do wypełnienia po to, aby wyglądało na to, że konsultacje były przeprowadzone.       

Przewodniczący Rady Powiatu, K. Ziemba powiedział, że w drugiej połowie roku Rada zajmie 

się opracowaniem nowego dokumentu, który zostanie poddany konsultacjom społecznym. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu Polityki Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2020, Rada głosowała 

13 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 5 głosami wstrzymującymi się.  

UCHWAŁA NR V/37/15 stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad 6.d. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

darowizny nieruchomości od Gminy Goleniów na rzecz Powiatu Goleniowskiego, który 

stanowi zał. nr 11 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   
 
Radna Łucja Kotwicka - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

darowizny nieruchomości od Gminy Goleniów na rzecz Powiatu Goleniowskiego, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych  

UCHWAŁA NR V/38/15 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Ad 6.e. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy, który stanowi zał. nr 13 do 

protokołu. 

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   
 
Radna Łucja Kotwicka - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy na okres przekraczający rok budżetowy, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR V/39/15 stanowi zał. 14 do protokołu.  

Ad 6.f. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

doraźnej Komisji Statutowej ds. przygotowania projektu Statutu Powiatu Goleniowskiego, 

który stanowi zał. nr 15 do protokołu. Starosta T. Kulinicz wprowadził autopoprawkę 

do projektu uchwały polegającą na dopisaniu w §1 zapisu „w liczbie od 6 do 9 członków”     

Starosta Tomasz Kulinicz zaproponował na Przewodniczącego doraźnej Komisji 

Statutowej Przewodniczącego Rady Powiatu, Kazimierza Ziembę. 

Przewodniczący Rady Powiatu, K. Ziemba wyraził zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego doraźnej Komisji Statutowej. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

kandydatury  Kazimierza Ziemby na Przewodniczącego doraźnej Komisji Statutowej, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.     

Radny Paweł Gulbinowicz w imieniu Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego na 

członków doraźnej Komisji Statutowej zgłosił kandydaturę radnego Leszka 

Soroczyńskiego i swoją Pawła Gulbinowicza.  

Przewodniczący Rady Powiatu, K. Ziemba zwrócił się z pytaniem do radnego Leszka 

Soroczyńskiego, czy wyraża zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej. 

Radny L. Soroczyński wyraził zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej.   
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Radny Tomasz Stanisławski, w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej na 

członków doraźnej Komisji Statutowej zgłosił radnego Sylwestra Górznego, radnego 

Marcina Fedeńczaka i siebie, Tomasza Stanisławskiego.   

Przewodniczący Rady, K. Ziemba zwrócił się z pytaniem do radnego Sylwestra Górznego, 

Marcina Fedeńczaka, czy wyrażają zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej. 

Radny Sylwester Górzny wyraził zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej. 

Radny Marcin Fedeńczak wyraził zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej. 

Radny Czesław Siwek, w imieniu Klubu Radnych Lewicy Demokratycznej na członka 

doraźnej Komisji Statutowej zgłosił radną Danutę Faryniarz. 

Przewodniczący Rady, K. Ziemba zwrócił się z pytaniem do radnej D. Faryniarz, czy 

wyraża zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej. 

Radna D. Faryniarz wyraziła zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej.  

Radny Leszek Soroczyński na członka doraźnej Komisji Statutowej zgłosił radną Teresę 

Chodyko. 

Przewodniczący Rady, K. Ziemba zwrócił się z pytaniem do radnej T. Chodyko, czy 

wyraża zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej. 

 Radna T. Chodyko wyraziła zgodę na pracę w doraźnej Komisji Statutowej.   

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały  

w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej ds. przygotowania projektu Statutu 

Powiatu Goleniowskiego w składzie:  

Przewodniczący: Kazimierz Ziemba 

 Członkowie:          Leszek Soroczyński 

                                  Paweł Gulbinowicz 

                                  Sylwester Górzny 

                                  Marcin Fedeńczak 

                                  Tomasz Stanisławski 

                                  Danuta Faryniarz    

                                  Teresa Chodyko 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powołania 

doraźnej Komisji Statutowej ds. przygotowania projektu Statutu Powiatu Goleniowskiego, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR V/40/15 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  
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Ad 6.g. Starosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie powierzenia Miastu 

Zielona Góra prowadzenia zadań Powiatu Goleniowskiego z zakresu edukacji publicznej, 

który stanowi zał. nr 17 do protokołu.   

 
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   
 
Radna Łucja Kotwicka - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powierzenia 

Miastu Zielona Góra prowadzenia zadań Powiatu Goleniowskiego z zakresu edukacji 

publicznej, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR V/41/15 stanowi zał. nr 18 do protokołu.   

Ad 6.h. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, który stanowi zał. nr 19 do 

protokołu.   

 

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   
 
Radna Łucja Kotwicka - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

UCHWAŁA NR V/42/15 stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

Ad 4.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  

w okresie od 13 marca 2015 r. do 10 kwietnia 2015 r. stanowi zał. nr 21 do protokołu.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem sprawozdania z działalności 

międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie w okresie od 13 marca 2015 r. do 10 

kwietnia 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

Ad 4.b. Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba przypomniał radnym  

o obowiązku złożenia do dnia 30 kwietnia br. oświadczeń majątkowych wraz z 

zeznaniem podatkowym za 2014 r. 
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Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że wspólnie ze Starostą Tomaszem 

Kuliniczem planuje zorganizować w dniu 2 czerwca (wtorek) sesję wyjazdową w celu 

zapoznania wszystkich radnych z jednostkami organizacyjnymi i majątkiem powiatu. 

Przewodniczący Rady K. Ziemba poinformował radnych, że w na sesji w miesiącu 

czerwcu zostanie uchwalony plan pracy Rady na II półrocze 2015 r.  

Ad 5. 1. Radna Danuta Faryniarz wniosła o udzielenie odpowiedzi, czy w związku  

z planowanym remontem dwóch oddziałów szpitalnych w Goleniowie wydana została 

pozytywna opinia dotycząca zaplanowanego remontu przez; 

- Prezesa ds. medycznych, 
- Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Goleniowie, 
- czy informacja dot. remontu została przekazana do NFZ oddział w Szczecinie, 
- czy SCM Sp. z o.o. w Goleniowie jest dodatkowo ubezpieczona na czas remontu, 
- czy zmniejszenie ilości miejsc w związku z zaplanowanym remontem na oddziale 
wewnętrznym z 40 na 29 i z 26 na 19 na oddziale ginekologicznym było poprzedzone 
analizą realnych potrzeb mieszkańców powiatu, 
- czy zmniejszenie ilości łóżek na oddziałach nie będzie miało wpływu na wielkość 
kontraktu z NFZ i zysku na działalności szpitala. 
 
2. Radna Danuta Faryniarz wniosła o udzielenie informacji w związku z funkcjonującą 
na terenie SCM Sp. z o.o. w Goleniowie prywatnej firmy „ABOMED” i przedstawieniem 
przez panią Prezes SCM informacji, że za 2014 r. dzierżawca „ABOMED” zapłacił Spółce 
kwotę 234.088 zł. W związku z tym, radna wniosła o podanie poszczególnych 
składników składających się na tę kwotę, tzn. jaka jest kwota za dzierżawę budynku, 
kwota za wykupione przez ABOMED wyżywienie, jakie są opłaty za media, ze 
szczegółowym podaniem kwot: za wodę, prąd i centralne ogrzewanie oraz za usługi 
medyczne w ramach podstawowej opieki zdrowotnej realizowanej w przyszpitalnej 
przychodni. 

3. Radna Danuta Faryniarz wyraziła niezadowolenie z otrzymanych odpowiedzi na listy 
otwarte dotyczące działalności SCM Sp. z o.o. w Goleniowie, które prezentowała na 
poprzednich sesjach Rady Powiatu. Zdaniem radnej udzielone odpowiedzi są 
niemerytoryczne i niepotrzebnie sprawy związane z funkcjonowaniem szpitala opisane  
w listach zostały upolitycznione, choć autorzy listów prosili, aby tych spraw tak nie 
traktować i odżegnywali się od ich upolityczniania. Radna zwróciła się z prośbą  
o umożliwienie jej sprawowania mandatu radnej tak, jak uważa za słuszne, spełniając 
wolę wyborców.     

Przewodniczący Rady Powiatu K. Ziemba powiedział, że nikt nie zamierza radnej  

D. Faryniarz odbierać mandatu, a sprawowanie mandatu wiąże się z różnego rodzaju 

odpowiedzialnościami. Temat szpitala jest tematem trudnym i należy się liczyć z tym, że 

będą zwolennicy i przeciwnicy przedstawianych opinii o szpitalu.  

Przewodniczący rady zapytał  Starostę Tomasza Kulinicza, czy w tym punkcie odpowie 

na pytania radnej D, Faryniarz. 
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Starosta T. Kulinicz powiedział, że są to interpelacje i zapytania dotyczące stricte 

działalności medycznej, dlatego zostaną przekazane do Prezes SCM Sp. z o.o. w 

Goleniowie i odpowiedź w tej sprawie radna otrzyma na piśmie.   

4. Radna Teresa Chodyko   
- w imieniu mieszkańców Żółwiej Błoci wniosła o posprzątanie poboczy i oczyszczenie  
z piachu drogi powiatowej w Żółwiej Błoci, 

- w imieniu mieszkańców Żółwiej Błoci, Białunia, Miękowa i Niewiadowa poprosiła  
o udzielnie odpowiedzi, na kiedy planowane są remonty dróg powiatowych w tych 
miejscowościach i czy są przewidywane budowy chodników ponieważ jest to  
alternatywna „trasa nad morze”, gdzie jest bardzo duży ruch samochodowy, co stwarza 
duże zagrożenie dla  pieszych, 

- czy na trasie Goleniów- Żółwia Błoć planowana jest budowa ścieżki pieszo – 
rowerowej. 

5. Radna Danuta Faryniarz wniosła do: 

- Przewodniczącego Rady Powiatu o przesłanie na następną sesję Rady Powiatu 
wszystkich materiałów drogą elektroniczną, 

- Przewodniczącego Rady Powiatu o głosownie imienne na sesjach Rady Powiatu, aby  
w protokołach z sesji była zawarta informacja, kto i jak głosował, 

- Starosty i Wicestarosty o rzetelne przedstawianie informacji i niedeprecjonowanie 
tego, co mówi radna. Radna podała przykłady. Kiedy na IV sesji pytała o kwotę 49.200 zł, 
która  
w budżecie powiatu była zaplanowana na współpracę z organizacjami pozarządowymi, 
Starosta zwrócił radnej uwagę, że kwota ta była przeznaczona na promocję powiatu a 
nie współpracę z organizacjami. Jak się okazało po sprawdzeniu danych przez radną - 
radna miała rację kwota 49.200 zł była zaplanowana na realizację programu, natomiast  
w budżecie powiatu na 2014 r. na promocję przeznaczono 70.000 zł. Inna sytuacja 
dotyczyła szpitala: na IV sesji Rady Powiatu Radny K. Lembas wywołał ten temat, by 
uzmysłowić wszystkim radnym, że to, co się stało w kwestii zasądzonego do zapłaty 
przez szpital odszkodowania Firmie „TARAN”, wiąże się z odpowiedzialnością 
wszystkich radnych. Radny K. Lembas powiedział, (cyt. Z protokołu) „ nie przypominam 
sobie posiedzenia Rady, gdzie byłaby ta sprawa i zagrożenia przedstawiane”. Zdaniem 
radnego przy przekształcaniu szpitala ta informacja powinna zostać Radzie Powiatu 
przedstawiona, bo być może Rada Powiatu zdecydowałaby inaczej. Wtedy obecny 
Wicestarosta powiedział, że w sprawozdaniu z 16 maja 2012 r. z działalności Zarządu 
Powiatu jest mowa o prowadzonej inwestycji i wstrzymaniu prac wykonywanych przez 
Firmę „TARAN”, co działo się przy udziale Rady. Radna dotarła do materiałów z tego 
okresu, gdzie zostało zapisane (cyt.): „Zarząd Powiatu postanowił o niewstrzymaniu 
prac remontowych związanych z realizacją zadania pn. przebudowa piętra w SPSP  
w Goleniowie”. Zapis ten przeczy słowom pana Wicestarosty.  

6. Radny K. Lembas powiedział, że informacja z prac Zarządu nie jest przyjmowana 
przez Radę w głosowaniu.  
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7. Radny K. Lembas w imieniu radnych Rady Miejskiej w Nowogardzie zapytał Starostę 
jakie są plany remontu drogi powiatowej w Nowogardzie, przy ul Piłsudskiego, 
ponieważ na sesji Rady Miejskiej w Nowogardzie była mowa, że zgodnie z ustaleniami, 
Rada Miejska w Nowogardzie miałaby wyasygnować ze swojego budżetu 200.000 zł i 
Rada Powiatu  
w Goleniowie również 200.000 zł, by wspólne wykonać to zadanie.   

8. Radny K. Lembas zapytał, czy były poczynione takie ustalenia, że powiat wspólnie  
z Gminą Nowogard będzie realizować inwestycję polegającą na budowie chodnika  
w miejscowości Kulice.    

9. Radny K. Lembas wniósł do Przewodniczącego Rady Powiatu o zaplanowanie w planie 
pracy Rady na II półrocze 2015 r. tematu dotyczącego Strategii Rozwoju Powiatu 
Goleniowskiego.   

10. Radny Józef Korkosz przypomniał Staroście, że na sesji 19.02.2015 r. złożył wniosek  
o naprawę drogi powiatowej w miejscowości Wierzbięcin i jednocześnie zaapelował  
o porozumienie się w sprawie współfinansowania remontu tej drogi z Burmistrzem 
Gminy Nowogard.  

Ad 6. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że odpowiedzi na wszystkie interpelacje, 
wnioski i zapytania radnych udzieli na piśmie w ustawowym terminie.  

Ad 7. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu 
Kazimierz Ziemba dokonał zamknięcia obrad V sesji Rady Powiatu w Goleniowie o godz. 
1420.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

                         Kazimierz Ziemba 

 

 

Protokołowała: 
Agata Ostrowska 

Goleniów, dnia 20 maja 2015 r.  

  


